
   

 

 

 PROTOKÓŁ NR XV/1/2007 
z XV sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 26 czerwca 2007 r. w sali 
posiedzeń Ratusza, ul. Rynek 1. 
 
 Na ustawowy stan 27 radnych w XV sesji Rady Miasta Rzeszowa 
uczestniczyło 26 radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad 
/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – dokonał otwarcia XV 
sesji Rady Miasta Rzeszowa i prowadził obrady. Powitał radnych oraz: 
Pana Aleksandra Bentkowskiego – Senatora RP, 
Pana Marka Ustrobińskiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
Pana Henryka Wolickiego - Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
/lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/, 
Przedstawicieli Rad Osiedlowych /lista obecności stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu/, Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników jednostek 
współdziałających z Miastem, a także przybyłych mieszkańców /lista obecności 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu/. 
 
 Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa przedstawił proponowany porządek 
obrad XV sesji Rady Miasta Rzeszowa /załącznik nr 5 do protokołu/. 
 
Proponowany porządek obrad: 
 
1. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 r. 
 
2. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie weksla własnego 

 „in blanco” z deklaracją wekslową oraz upoważnienia do złożenia 
oświadczenia o dobrowolnym poddaniu się egzekucji /druk nr XV/10/2007/. 
 

3. Uchwała w sprawie zmian w planie finansowym Funduszu Gospodarki 
Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2007 rok /druk nr XV/11/2007/. 
 

4. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie /druk nr XV/12/2007/. 
 

5. Uchwała w sprawie utworzenia 3-letniego Liceum Ogólnokształcącego 
 w Rzeszowie. 
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6. Uchwała w sprawie utworzenia Przedszkola Publicznego Nr 21 w Rzeszowie. 

 
7. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie bonifikaty od opłaty 

rocznej z tytułu wieczystego użytkowania nieruchomości /druk nr XV/4/2007/. 
 

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie jako udziału niepieniężnego 
(aportu) prawa własności nieruchomości niezabudowanej, położonej na Osiedlu 
Krakowska Południe /druk nr XV/13/2007/. 

 
9. Uchwała w sprawie rozszerzenia przedmiotu działalności Rzeszowskiej 

Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Rzeszowie /druk nr XV/7/2007/. 
 

10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie podziału Rzeszowskiej 
Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Rzeszowie przez przeniesienie części 
majątku na spółki nowo zawiązane /druknrXV/9/2007/. 

 
11. Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Miasta Rzeszów do wspólnej 

realizacji projektu pn. „Regionalne Centrum Transferu Nowoczesnych 
Technologii Wytwarzania” /druk nr XV/3/2007/. 

 
12. Uchwała w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników 

do Sądu Okręgowego w Rzeszowie i do Sądu Rejonowego w Rzeszowie, 
wybieranych przez Radę Miasta Rzeszowa na kadencję lat 2008-2011 /druk nr 
XV/5/2007/. 

 
13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użycie herbu miasta Rzeszowa /druk nr 

XV/6/2007/. 
 
14. Uchwała w sprawie ustanowienia nagród oraz ich wysokości w konkursach 

 z zakresu promocji miasta /druk nr XV/1/2007/. 
 
15. Uchwała w sprawie nawiązania partnerskich stosunków między miastami 

Rzeszów /Polska/ i Satu Mare /Rumunia/ - /druk nr XV/2/2007/. 
 
16. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób 
niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2007 rok /druk nr 
XV/8/2007/. 
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17. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
 
18. Zapytania i interpelacje. 
 
19. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 
 
Porządek obrad XV sesji Rady Miasta został przyjęty bez uwag.  
Przystąpiono do realizacji ustalonego porządku obrad. 
 
Ad. 1. 
 
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 
budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 r. Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w 
projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 
6 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 
przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez: 
- Komisję Ekonomiczno-Budżetową, 
- Komisję Rodziny i Pomocy Społecznej, 
- Komisję Edukacji, 
- Komisję Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 r., 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (22 głosami „za”). 
 
Ad. 2. 
 
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na wystawienie weksla własnego „in blanco” z deklaracją wekslową oraz 
upoważnienia do złożenia oświadczenia o dobrowolnym poddaniu się egzekucji. 
Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. 
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Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 
przedłożony projekt uchwały został jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez: 
- Komisję Ekonomiczno-Budżetową, 
- Komisję Rodziny i Pomocy Społecznej. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie weksla własnego 
„in blanco” z deklaracją wekslową oraz upoważnienia do złożenia 
oświadczenia o dobrowolnym poddaniu się egzekucji, w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta jednomyślnie (22 głosami „za”). 
 
Ad. 3. 
 
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 
w planie finansowym Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym 
i Kartograficznym na 2007 rok /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 
przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez: 
- Komisję Ekonomiczno-Budżetową, 
- Komisję Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie zmian w planie finansowym Funduszu Gospodarki 
Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2007 rok, w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta jednomyślnie (22 głosami „za”). 

     
Ad. 4. 
 
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały 
/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 
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Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 
przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez: 
- Komisję Ekonomiczno-Budżetową, 
-    Komisję Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie, w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta jednomyślnie (22 głosami „za”). 

     
Ad. 5. 
 
Pan Zbigniew Bury – Dyrektor Wydziału Edukacji – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie utworzenia 3-letniego 
Liceum Ogólnokształcącego w Rzeszowie. Następnie odczytał uzasadnienie do 
w/w projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik 
nr 10 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 
przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Edukacji. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie utworzenia 3-letniego Liceum Ogólnokształcącego 
w Rzeszowie, w zaproponowanej wersji, została przyjęta (21 głosami „za”, bez 
głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym). 
 
Ad. 6. 
 
Pan Zbigniew Bury – Dyrektor Wydziału Edukacji – z upoważnienia 
Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie utworzenia Przedszkola 
Publicznego Nr 21 w Rzeszowie. Następnie odczytał uzasadnienie do w/w projektu 
uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 11 do 
protokołu/. 
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Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 
przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Edukacji. 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – zauważył, że nowe przedszkole zostanie uruchomione 
w części budynku Szkoły Podstawowej Nr 27. Poprosił o informację, jak zostanie 
rozwiązana sprawa bezpieczeństwa małych dzieci oraz wydzielenia placu zabaw. 
 
Radny Pan Adolf Gubernat - poinformował, że Komisja Edukacji bardzo 
szczegółowo rozpatrzyła sprawę utworzenia nowego przedszkola. Stwierdziła, że 
nie występuje problem rozdzielenia dzieci przedszkolnych od uczniów szkoły. 
Przedszkole będzie funkcjonowało w oddzielnym skrzydle budynku szkoły 
z osobnym wejściem od ulicy Krzyżanowskiego. 
 
Radna Pani Marta Niewczas – poprosiła o informację, w jakim stopniu 
utworzenie nowego przedszkola zabezpieczy potrzeby w tym zakresie. Zapytała 
czy planuje się utworzenie nowych placówek przedszkolnych w Rzeszowie. 
 
Pan Zbnigniew Bury – Dyrektor Wydziału Edukacji – poinformował, że 
w nowo otwartym przedszkolu zostanie uruchomionych 5 oddziałów. Plac zabaw 
zostanie wydzielony i odpowiednio zabezpieczony. 
 
Radny Pan Adolf Gubernat – zgłosił wniosek „o rozważenie możliwości 
przeniesienia wszystkich klas „O” z przedszkoli do szkół podstawowych.” 
 
 Uchwała w sprawie utworzenia Przedszkola Publicznego Nr 21 
w Rzeszowie, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie 
(22 głosami „za”). 
 
Ad. 7. 
 
Pani Agata Janicka – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa - 
z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na podwyższenie bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu 
wieczystego użytkowania nieruchomości. Następnie odczytała uzasadnienie do 
w/w projektu uchwały /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 
12 do protokołu/. 
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Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 
przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 
 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie bonifikaty od 
opłaty rocznej z tytułu wieczystego użytkowania nieruchomości, 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie 
(22 głosami „za”). 
 
Ad. 8.  
 
Pani Agata Janicka – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa - 
z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na wniesienie jako udziału niepieniężnego (aportu) prawa 
własności nieruchomości niezabudowanej, położonej na Osiedlu Krakowska 
Południe. Następnie odczytała uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 13 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 
przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie jako udziału 
niepieniężnego (aportu) prawa własności nieruchomości niezabudowanej, 
położonej na Osiedlu Krakowska Południe, w zaproponowanej wersji, została 
przyjęta jednomyślnie (22 głosami „za”). 
 
Ad. 9.  
 
Pan Józef Wicher – Dyrektor Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki 
Cieplnej Sp. z o.o. w Rzeszowie - z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił 
projekt uchwały w sprawie rozszerzenia przedmiotu działalności Rzeszowskiej 
Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Rzeszowie. Następnie odczytał uzasadnienie  
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do w/w projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 
przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie rozszerzenia przedmiotu działalności Rzeszowskiej 
Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Rzeszowie, w zaproponowanej wersji, 
została przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 
 
Ad. 10. 
 
Pan Krzysztof Biskupski – Prezes Zarządu Spółki Rzeszowska Gospodarka 
Komunalna – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie podziału Rzeszowskiej Gospodarki 
Komunalnej Sp. z o.o. w Rzeszowie przez przeniesienie części majątku na spółki 
nowo zawiązane. Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projektu uchwały 
/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 15 do protokołu/ 
oraz informację na temat działalności i wyników finansowych Spółki /informacja 
stanowi załącznik nr 16 do protokołu/. 

 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 
przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – przedstawiając swoje stanowisko do projektu uchwały 
powiedział: „Mamy dzisiaj historyczny dzień dla gospodarki komunalnej 
w Rzeszowie. Trzynaście lat temu powstała Spółka, którą dzisiaj rozczłonkowujemy. 
Tworzymy dwie niezależne Spółki. Wcześniej wyłączyliśmy MPWiK. Jest to dzień 
historyczny, ponieważ odchodzimy od zasady solidaryzmu społecznego. Zasadą 
funkcjonowania Spółki było to, że straty jednego Oddziału były pokrywane przez 
zyski drugiego Oddziału. To jest pewne odejście od solidaryzmu społecznego. 
Z chwilą wejścia do Unii Europejskiej zmieniły się przepisy. Występują problemy 
z subsydiowaniem skrośnym. Podjęcie decyzji w tym przypadku jest bardzo trudne, 
ponieważ tak naprawdę my nie wiemy jakie będą np. ceny biletów po wyłączeniu  
MPK. Czy nie wzrosną? Czy obciążenia z tego dzisiejszego głosowania nie przejdą  
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na mieszkańców Rzeszowa i czy dzisiejszą decyzją nie przerzucimy pewnego 
ciężaru na mieszkańców? Nie wiemy również jak będzie się kształtowała 
rzeczywista cena ciepła. Pojawiają się informacje, że ta cena wzrośnie. Cena ta 
wzrośnie nie dlatego, że podzielimy Spółkę ale z uwagi na pewną specyfikę 
energetyki cieplnej. Kolejne pytanie jakie się nasuwa, to takie, że w chwili obecnej 
mamy jedną radę nadzorczą. Czy po podziale RGK będą dwie rady nadzorcze? Tak 
jak powiedziałem na początku, jest to bardzo trudna decyzja dla Rzeszowa, 
a skutki tej decyzji są trudne to przewidzenia w dłuższym aspekcie. Jest wiele 
wątpliwości, dlatego powinniśmy zastanowić się. Proszę Państwa Radnych o to 
abyście przemyśleli to głosowanie, bo jest to bardzo ważna decyzja dla Miasta.” 
 
Radny Pan Tomasz Kamiński – stwierdził: „Dzisiejsza decyzja jest decyzją nie 
tyle, że trudną ale bardzo ważną dla naszego miasta i jego mieszkańców, bo 
konsekwencje tej decyzji będą odczuwane przez najbliższe lata. Temat ten, który na 
wniosek Klubu „Rozwój Rzeszowa” chcieliśmy poruszyć i zacząć od tego tę 
kadencję, jest tematem niezwykle ważnym. Chciałbym w kilku zdaniach 
przypomnieć historię tejże Spółki. Była ona szczegółowo omawiana na Komisjach 
ale Radny Jacek Kiczek zachęcił mnie do dyskusji, więc chcę wyjść naprzeciw 
i rozwiać wątpliwości Pana Radnego. Podmiot, jakim była Rzeszowska 
Gospodarka Komunalna powstał trzynaście lat temu, tj. w 1994 roku. Na tamtejsze 
uwarunkowania gospodarcze, podatkowe, ten pomysł był słuszny. Jego założeniem 
był transfer środków finansowych pomiędzy czterema poszczególnymi Oddziałami 
RGK. Z tych dochodowych Oddziałów jakimi były MPWiK i MPEC transferowano 
środki do MPK i MZBM-u, dzięki czemu Miasto zaoszczędziło ogromne kwoty na 
podatkach. Minęło już trzynaście lat i wiele uwarunkowań uległo zmianie. 
W 2003 r. wyłączyliśmy najbardziej dochodowy Oddział, a mianowicie MPWiK. Po 
wyłączeniu MPWiK-u struktura RGK uległa ogromnej zmianie. To wyłączenie 
rozpoczęło proces, o którym dzisiaj dyskutujemy. Kolejne zmiany to przystąpienie 
do Unii Europejskiej i przepisy prawa europejskiego. Kolejne przepisy, które  
wymuszają podział, to prawo energetyczne i wymogi Urzędu Regulacji Energetyki. 
Kary jakie mogą być nałożone za naruszenie przepisu zakazującego finansowania 
skrośnego  to 15 % przychodów. W przypadku MPEC-u są to niebagatelne kwoty.  
Również zachodzi bardzo ważna zmiana w zakresie systemu podatkowego. 
Obniżenie podatków do 19% także przemawia za zmienią struktury RGK. 
Z pewnością decyzja ta jest bardzo ważna i będzie skutkować przez najbliższe lata. 
Wyodrębnienie MPWiK-u pokazuje jak można poprawić funkcjonowanie 
przedsiębiorstwa. Załoga inaczej pracuje, Zarząd Spółki inaczej pracuje. Pracują 
na własną spółkę, nie obawiając się transferu środków na inną spółkę. Miejskie  
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Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej, po wyłączeniu z RGK, uzyska samodzielność 
i będzie mogło przeznaczyć ogromne środki na inwestycje i remonty sieci 
ciepłowniczych. Wymagają one remontów. Są to sieci z lat 70-tych, 80-tych. Dzisiaj 
nie mamy lawiny awarii tych sieci ale patrząc na inne miasta możemy 
przewidywać, że takie awarie będą coraz częstsze. Poprawi to również atmosferę 
wewnątrz Spółki. Związki Zawodowe funkcjonujące w MPEC również zabrały głos 
i opowiedziały się za wyłączeniem. W końcu popatrzmy na MPK. O tym, że to 
przedsiębiorstwo nie będzie dochodowe wszyscy wiemy. Ono nie ma być 
przedsiębiorstwem dochodowym. Miasto poprzez MPK wypełnia swój obowiązek 
ustawowy na rzecz mieszkańców. Jako gmina mamy obowiązek zapewnić 
mieszkańcom komunikację miejską. Nie zakładajmy więc, że MPK będzie 
przynosiło zyski dla miasta. Do czego może przyczynić się wyłączenie MPK ze 
Spółki? Ja stoję na stanowisku, że może to przyczynić się do dalszej 
restrukturyzacji MPK. Wymusi na Zarządzie nowe podejście oraz umożliwi MPK 
występowanie o środki unijne, o środki zewnętrzne. Odnośnie cen biletów, czy one 
wzrosną, czy nie, to właśnie my będziemy decydować. To jest zależne od Rady 
Miasta. Mówimy o tym, że miasto będzie dopłacać do MPK. W chwili obecnej 
jesteśmy miastem, które najmniej dopłaca do przedsiębiorstwa komunikacji 
zbiorowej. Twierdzę, iż takie wyłączenie, takie zmiany strukturalne, przyczynią się 
do działań restrukturyzacyjnych, do poprawy jakości pracy i do maksymalnego 
obniżenia kosztów.” 
 
Radny Pan Andrzej Dec – stwierdził: „Spółka ta została powołana głównie 
w celu zaoszczędzenia na podatkach. Miałem nadzieję, że to nie jest jedyny cel, że 
władze miasta zechcą sobie postawić również za cel głębszą integrację tej spółki 
oraz wprowadzić oszczędności poprzez skomasowanie różnych służb jakie w tych 
spółkach funkcjonują. Tego zadania nigdy nie realizowano. Mówienie dzisiaj, że 
kiedy wydzielimy te Spółki, to będą one sprawnie działać, jest zakamuflowanym 
zarzutem pod adresem kierownictwa. Zarzut polegający na tym, że nie umie 
egzekwować od dyrektorów Oddziałów tego, co oni być może za chwilę sami będą 
robić. Jeśli będzie to możliwe po reorganizacji Spółki, to jest to możliwe również 
dzisiaj. Jest to tylko kwestia konsekwencji w działaniu i stawianiu wysokich 
wymagań. Subwencjonowanie skrośne również daje się uniknąć przy innym 
zorganizowaniu finansów wewnątrz firmy. Nie jest to łatwe zadanie, a proces który 
chcemy dzisiaj przeprowadzić, to jest pójście na łatwiznę. Nie sądzę, żeby z tego 
powodu, z powodu tej zmiany, mieszkańcy Rzeszowa odczuli cokolwiek istotnego. 
Praktycznie biorąc niewiele się zmieni w usługach i funkcjonowaniu tej firmy. 
Według mnie ona funkcjonuje dobrze. Jest to jedna z lepszych firm. Nawet MPK, na  
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które tak narzekamy bo trzeba do niego dopłacać, też dobrze funkcjonuje. 
Dopłaty z budżetu Miasta są rzeczą naturalną. Pozostaje żal, ponieważ istniała 
szansa, z której nie skorzystano.” 
 
Radny Pan Waldemar Szumny – zapytał: „Czy MPK jako Oddział samodzielny 
ma już pomysł na funkcjonowanie oprócz tego, że będzie trzeba więcej dopłacać 
z budżetu Miasta? Aby radni nie zostali postawieni w sytuacji, że od nich zależy 
cena biletów lub, że zostanie ograniczona częstotliwość kursów. Rada wprowadziła 
pewne ulgi chcąc odciążyć mieszkańców, żeby w jak najmniejszym stopniu musieli 
ponosić koszty. Jak będzie to wyglądało, gdy Spółka będzie samodzielnym 
podmiotem?” 
 
Pan Wiesław Pomianek – Dyrektor MPK -  odpowiedział: „Faktem jest, że 
działalność Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego, po wyłączeniu ze 
struktur Rzeszowskiej Gospodarki Komunalnej, nie ulegnie wielkiej zmianie. Będzie 
podlegać innemu spojrzeniu ze strony kierownictwa zarządzającego. Faktem jest, 
że wydzielenie MPK ze struktur RGK spowoduje, że trzeba będzie na pewne 
elementy w firmie popatrzeć od nowa. Będzie konieczna restrukturyzacja. 
Obserwujemy jak działają nasze linie komunikacyjne. Analizujemy, które są 
rentowne, a które nie. Linie nierentowne będą podlegać modyfikacji, zostaną 
ograniczone i będzie to proces postępujący. Przeprowadzane analizy pokazują, że 
spada ilość osób korzystających z komunikacji miejskiej i chcąc rekompensować 
spadek przychodów należy wydłużać trasy. Ten spadek wynika ze zwiększenia się 
liczby samochodów w mieście co powoduje, że część naszych pasażerów rezygnuje 
z usług. Ceny biletów w Rzeszowie i ceny w innych miastach są porównywalne. 
MPK jest to jedyna firma, która świadczy usługi z ulgami. Znaczną częścią 
przychodów, jaką generuje firma, są przychody z działalności pomocniczej np. 
reklam, które zmniejszają obciążenia z tytułu kosztów przejazdów przez 
mieszkańców miasta Rzeszowa. Wypracowujemy rocznie około 2.5 miliona złotych 
dodatkowych przychodów, które idą na pomniejszenie kosztów działalności. Myślę, 
że nie mamy się czym powstydzić, ponieważ firma dobrze wykonuje swoje  usługi 
na rzecz mieszkańców.” 
 
Radny Pan Zdzisław Daraż – stwierdził: „Przedsiębiorstwa, o których mówimy, 
mają ogromny wpływ na sytuację materialną i socjalną mieszkańców: woda, 
ciepło, przejazdy. Najistotniejszą sprawą, która wynika z naszej dyskusji, jest 
odpowiedź na pytanie, jaka będzie dalsza droga rozwoju samodzielnych 
przedsiębiorstw? Ja wierzę w to, że staną się one bardziej upodmiotowione i w ten 
sposób efektywność ich pracy będzie lepsza. Chcę się odnieść polemicznie do tego  
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o czym mówił Radny Pan Andrzej Dec, a mianowicie  o tak zwanym kompleksowym 
zjednoczeniu potężnej Spółki. Chodzi tutaj o to, aby stworzyć takie warunki, żeby 
można było efekty pracy przedsiębiorstw pokazać jednoznacznie. Wypracowana na 
Komisji Ekonomiczno-Budżetowej opinia popiera projekt uchwały o rozdziale 
przedsiębiorstw, uznając tę decyzję za słuszną.” 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie podziału 
Rzeszowskiej Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Rzeszowie przez 
przeniesienie części majątku na spółki nowo zawiązane, w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta 16 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 
7 głosach wstrzymujących. 
 
Ad. 11. 
 
Pani Stanisława Bęben – Dyrektor Wydziału Pozyskiwania Funduszy – 
z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia Gminy Miasta Rzeszów do wspólnej realizacji projektu pn. 
„Regionalne Centrum Transferu Nowoczesnych Technologii Wytwarzania”. 
Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 17 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Miasta Rzeszów do wspólnej 
realizacji projektu pn. „Regionalne Centrum Transferu Nowoczesnych 
Technologii Wytwarzania”, w zaproponowanej wersji, została przyjęta 
jednomyślnie (20 głosami „za”). 
 
Ad. 12. 
 
Pan Konrad Fijołek Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników do 
Sądu Okręgowego w Rzeszowie i do Sądu Rejonowego w Rzeszowie, wybieranych 
przez Radę Miasta Rzeszowa /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem stanowi 
załącznik nr 18 do protokołu/. Zaproponował aby w skład zespołu opiniującego 
kandydatów na ławników powołać niżej wymienionych Radnych: 
- Panią Marię Korczowską jako przewodniczącą zespołu, 
- Panią Martę Niewczas, 
- Panią Jadwigę Stręk, 
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- Pana Kazimierza Grenia, 
- Pana Waldemara Szumnego. 
Poinformował, że powyższe kandydatury zostały ustalone na wspólnym 
posiedzeniu Prezydium Rady z Przewodniczącymi Klubów działających w Radzie 
Miasta. 
 
Nikt nie zgłosił uwag do zaproponowanego składu zespołu opiniującego 
kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego w Rzeszowie i Sądu Rejonowego 
w Rzeszowie. 
 

Uchwała w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na 
ławników do Sądu Okręgowego w Rzeszowie i do Sądu Rejonowego 
w Rzeszowie, wybieranych przez Radę Miasta Rzeszowa, w zaproponowanej 
wersji, została przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 
 

Kandydatura Radnej Pani Marii Korczowskiej na przewodniczącą 
zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego 
w Rzeszowie i do Sądu Rejonowego w Rzeszowie, wybieranych przez Radę 
Miasta Rzeszowa została przyjęta jednomyślnie (22 głosami „za”). 
 
Ad. 13. 
 
Pan Tadeusz Szylar – Dyrektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu – 
z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na użycie herbu miasta Rzeszowa. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
stanowi załącznik nr 19 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użycie herbu miasta Rzeszowa, 

w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (16 głosami „za”).  
 

Ad. 14. 
 
Pan Tadeusz Szylar – Dyrektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu – 
z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie 
ustanowienia  nagród oraz ich wysokości w konkursach z zakresu promocji miasta.  
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Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 20 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 
przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Kultury i Promocji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie ustanowienia nagród oraz ich wysokości 
w konkursach z zakresu promocji miasta, w zaproponowanej wersji, została 
przyjęta jednomyślnie (19 głosami „za”). 

 
 
Ad. 15. 
 
Pan Tadeusz Szylar – Dyrektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu – 
z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie 
nawiązania partnerskich stosunków między miastami Rzeszów /Polska/ i Satu Mare 
/Rumunia/. Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projektu uchwały /projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 21 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 
przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Kultury i Promocji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
Radny Pan Andrzej Dec – zgłosił wniosek o przedstawienie na najbliższej sesji 
Rady Miasta informacji na temat współpracy miasta Rzeszowa z miastami 
partnerskimi. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie nawiązania partnerskich stosunków między 
miastami Rzeszów /Polska/ i Satu Mare /Rumunia/, w zaproponowanej wersji, 
została przyjęta 22 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie 
wstrzymującym. 
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Ad. 16. 
 
Pan Jacek Gołubowicz – pracownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej -  
z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały zmieniającej 
uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych, 
z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na 2007 rok. Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w 
projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 
22 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 
przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Rodziny i Pomocy Społecznej. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie 
określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 
zatrudniania osób niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2007 rok, 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (23 głosami „za”). 
 
Ad. 17. 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił 
wykaz zarządzeń Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres od 30 maja do 25 czerwca 
2007 r. /wykaz stanowi załącznik nr 23 do protokołu/. 
 
Ad. 18. 
 
Radny Pan Adolf Gubernat – złożył ustnie wniosek o treści: „Wnioskuję 
o rozważenie możliwości przeniesienia wszystkich klas „O” z przedszkoli do szkół 
podstawowych.” 
 
Radny Pan Andrzej Dec - złożył ustnie wniosek o treści: „Proszę 
o przedstawienie na najbliższej sesji Rady Miasta Rzeszowa informacji na temat 
współpracy miasta Rzeszowa  z miastami partnerskimi”. 
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Radny Pan Kaziemierz Greń – złożył ustnie wniosek o treści: 
1. „W związku z pismem jakie otrzymała Rada Osiedla Nowe Miasto, 

a dotyczącym budowy drogi łączącej „TESCO” z „MILLENIUM HALL”, 
mieszkańcy wyrażają zdecydowany sprzeciw wobec tej inwestycji. 
Na wyborach Rada Osiedla podjęła jednogłośnie uchwałę w tej sprawie. Proszę 
o przedstawienie pisemnego wyjaśnienia na temat budowy w/w drogi. 

2. Wnioskuję, aby przy wyborach Rad Osiedli byli obecni, oprócz radnych, także 
przedstawiciele miasta.”  

 
Radna Pani Marta Niewczas – złożyła ustnie wniosek o treści: 
1. Proszę o udzielenie informacji na temat planów związanych z halą sportową 

„Walter”. Czy wojsko przejmie halę? Czy planowane jest jej przejęcie na 
majątek  Miasta? 

2. W jaki sposób Miasto planuje zaangażować studentów w promocję miasta, jak 
zachęcana jest młodzież studencka w organizowanie imprez? Proszę 
o przedstawienie strategii w tym zakresie. 

3. Proszę o ustawienie tablic informujących, że stojaki na rowery zainstalowane 
przy hali na Podpromiu są monitorowane. 

4. Na ulicy Ptasiej przy dojeździe do Szkoły Podstawowej nr 22 pojawił się wielki 
ubytek na powierzchni drogi. Proszę o zlikwidowanie tego ubytku. 

5. Jakie zasady zostały przyjęte dla poszczególnych podmiotów przy wynajmie 
nawy głównej hali na Podpromiu? Są sygnały, że w pierwszej kolejności 
zabezpiecza się wynajęcie sali na rozgrywki siatkówki.” 

 
Radny Pan Jacek Adamowicz – złożył pisemnie zapytanie o treści: 
1. Panie Prezydencie, czy w najbliższym czasie tzn. lipcu, sierpniu, rozpocznie się 

akcja promocyjna na bilboardach w Polsce, taka jaka jest prowadzona np. przez 
miasto Katowice? Akcja promocyjna Katowic jest bardzo widoczna. 

2. Jaka jest sytuacja z komisją powołaną w celu promocji naszego miasta. Czy 
wypracowano jakąś strategię, i czy jest możliwość uczestniczenia w jej pracach? 

3. Panie Prezydencie, kładka nad Ofiar Katynia jest w zarządzaniu przez 
Spółdzielnię Mieszkaniową. Czy miasto podejmie inicjatywę przejęcia tej kładki 
celem remontu. Dlaczego tak długo trwa przekazanie dokumentacji? 

4. Jak wygląda sprawa offsetu w sprawie Galerii Rzeszów, Galerii Grafica? 
 
Radny Pan Zdzisław Daraż – złożył pisemnie interpelacje o treści: 
1. W sprawie nierealizowania zadania inwestycyjnego – parking przy ul. 

Lenartowicza, obok Hali na Podpromiu. W dniu 3 listopada 2004 r. zostało 
wydane pozwolenie na budowę parkingu decyzją Nr AR.I.55.7353/45/721/04. 
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     Dlaczego nie podjęto w tej sprawie żadnych działań? Czy przewiduje się 
     umieszczenie tego zadania w zmianach budżetowych na 2007 r.? 
2. W sprawie niedokończenia zadania inwestycyjnego – światła na skrzyżowaniu 

ulic Dąbrowskiego i Z. Chrzanowskiej. W roku 2005 podobno położone zostały 
rury na instalację świateł i nagle roboty zostały zaniechane. Dlaczego nie 
kończy się tego zadania? Czy prace zostaną podjęte jeszcze w tym roku? Jaki 
jest termin ostatecznego zakończenia zadania? 

3. Mieszkańcy przy ul. Czackiego zostali powiadomieni pisemnie, że do 2007 r. 
zostanie dokonana termoizolacja. Kiedy planuje się ostateczne zakończenie 
zadania? Proszę o możliwie szybką pisemną odpowiedź zainteresowanym 
mieszkańcom. 

4. Przy okazji modernizacji kładki przez Wisłok do Nowego Miasta należy 
zbudować w linii prostej wygodny chodnik od kładki do ul. Hetmańskiej, 
postulują mieszkańcy osiedla Grota Roweckiego. Czy to zadanie zostanie 
podjęte i kiedy? 

5. Przy szkole nr 17, mieszkańcy proszą, aby utworzyć 20 miejsc parkingowych 
w skarpie obok szkoły. Czy zadanie zostanie podjęte i kiedy? 

6. Zgodnie z obietnicą prezydenta T. Ferenca na chodniku obok MPEC miał zostać 
postawiony znak drogowy „zakaz parkowania”, a wjeździe do ulicy Czackiego 
w tym miejscu linia ciągła. Czy zadnie to zostanie zrealizowane 
i kiedy? 

7. W przeszłości policja prowadziła mapę miejsc szczególnych zagrożeń 
wybrykami chuligańskimi i elementów przestępczych. Czy zadanie to jest 
kontynuowane? Jak przedstawia się taka mapa na osiedlu Grota Roweckiego? 

 
Radna Pani Józefa Winiarska - złożyła ustnie wniosek o treści: 
1. Do kogo należy wykoszenie chaszczy porastających skarpy rzeki Przyrwy, od   

ulicy Krakowskiej aż po granicę miasta? 
2. Proszę o sprawdzenie hydrantów przeciwpożarowych przy ulicy Świdrówka 

(w chwili obecnej są one nieczynne). 
3. W związku ze złym stanem ulicy Dębickiej i Ustrzyckiej, proszę o wykonanie 

prac naprawczych na w/w ulicach.” 
 
Radny Pan Andrzej Dec – złożył ustnie zapytania o treści: 
1. Jaki jest stan negocjacji na temat offsetu z Panem Podkulskim odnośnie 

„Galerii Rzeszów” i „Galerii Graffica”? Kiedy otrzymamy jakąś informację na 
ten temat? 

2. Jaki jest stan zaawansowania prac przy adaptacji budynku urzędu przy ul. 
Kopernika? 
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3. Na jakim etapie jest realizacja inwestycji pod nazwą „Millenium Hall”? 
4. Na jakim etapie jest sprzedaż działki miejskiej znajdującej się w rejonie po 

byłym Hotelu Rzeszów? 
 
Radny Pan Tomasz Kamiński – złożył ustnie interpelację o treści: 
1. Proszę o zabezpieczenie terenu po byłym Domu Kultury na Baranówce, który 

stanowi niebezpieczeństwo dla bawiących się tam dzieci. 
2. Odnośnie siatkówki – w ubiegłej kadencji, uchwałą przekazaliśmy znaczne 

środki na promocję, które miały iść na siatkówkę. Do tej pory te środki jeszcze 
nie dotarły do Klubów. Proszę o wyjaśnienie, dlaczego do tej pory te środki nie 
znalazły się tam, gdzie zgodnie z przeznaczeniem, winny się znaleźć? 

 
Radny Pan Ludwik Szyszka – złożył pisemnie interpelację o treści: 

W wyniku Decyzji Prezydenta Miasta Rzeszowa znak SR.I-7530/18/2006 
 z 6 listopada 2006 r. w sprawie zatwierdzenia prac geologicznych na wykonanie 
studni wierconej w Słocinie do głębokości 50 m dla inwestora Pana Wiesława 
Kołodzieja zam. Rzeszów, ul. Generała Maczka 3/3 – nagle znikła woda w studni 
kopanej o głębokości 28 m u Pani Szmigiel Krystyny zam. Rzeszów, ul. Św. 
Walentego 39. 
 W dniu 8 maja 2007 r. fakt ten zgłoszony został przez poszkodowaną do 
Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego dla Miasta Rzeszowa oraz 
Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Urzędu Miasta Rzeszowa. 
 Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego dla Miasta Rzeszowa pismem 
z 11 czerwca 2007 r., znak NB5.65.7355/12/07 poinformował, że brak podstaw do 
wszczęcia postępowania administracyjnego w wyniku Decyzji Prezydenta. 
 Pisma Prezydenta Miasta Rzeszowa – Wydział Ochrony Środowiska 
i Rolnictwa z 14 maja i 31 maja 2007 r. kierowane do inwestora Pana Kołodzieja 
nie przynoszą żadnych efektów. Rodzina 5-cioosobowa pozostaje bez wody już 
drugi miesiąc, w związku z powyższym w oparciu o art. 23 Ustawy Samorządu 
Gminnego przedstawiam organom Miasta Rzeszowa poniższe postulaty: 
 Bezpośrednią przyczyną zaniku wody w studni kopanej, rodziny 
poszkodowanej była w/w Decyzja Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
Zaistniałe okoliczności wskazują na to, że naprawienie powstałej szkody należy do 
Gminy Rzeszów – o co uprzejmie proszę. Ponadto ze względu na wyżej powołaną 
Decyzję Prezydenta Miasta Rzeszowa proszę o niezwłoczne rozpoczęcie – z urzędu 
– postępowania ugodowego w tej sprawie.   
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Radny Pan Waldemar Szumny - złożył pisemnie interpelacje o treści: 
1. W związku z pismem rektora WSZ w Rzeszowie, informującym o sytuacji 

związanej z funkcjonującym obok lokalem Planeta i pojawiającymi się 
problemami (alkohol, nieporządek itp.) proszę o zbadanie tej sprawy i podjęcie 
stosownych, koniecznych działań doprowadzających do przywrócenia porządku 
w okolicy tej szkoły. 

2. W związku z sygnałami mieszkańców okolicy ul. 3-go Maja o nowym punkcie     
sprzedaży alkoholu blisko kościoła i szkoły na ul. 3-go Maja, proszę 
o informację dotyczącą udzielonej tam koncesji na sprzedaż alkoholu 
i informację o przestrzeganiu odpowiednich odległości od tych obiektów 
(zgodnie z ustawą). 

3. W związku z pismem mieszkańca ul. Tkackiej Pana dr T. Dziocha, proszę 
o wyjaśnienie sytuacji związanej z remontem ul. Tkackiej i problemami 
towarzyszącymi temu od lat (m.in. działki przyległe np. pani Barłowskiej). Jaki 
jest planowany harmonogram najbliższych robót na tym terenie, jak zamierza 
się rozwiązać pojawiające się problemy z wykonawcą? 

4. W związku z pismem AZS dotyczącym tenisa stołowego i wsparcia ze strony 
miasta w ramach promocji, proszę o przedstawienie planowanych działań jako 
kontynuacji wcześniejszych form współpracy. 

 
Radny Pan Jerzy Maślanka – złożył ustnie wniosek o treści: „Proszę 
o wprowadzenie na najbliższą sesję Rady Miasta Rzeszowa punktu dotyczącego 
informacji o bieżąco realizowanych remontach w szkołach.” 
 
Ad. 19. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że 
nastąpiły korekty: 
1. W § 12 Uchwały Nr XIII/199/2007 Rady Miasta Rzeszowa z dnia 29 maja 

2007 r. w sprawie zasad i trybu przyznawania oraz wysokości nagród 
i wyróżnień dla zawodników, którzy osiągnęli wysokie wyniki sportowe 
w międzynarodowym lub krajowym współzawodnictwie sportowym oraz 
trenerom, instruktorom zasłużonym w osiąganiu tych wyników, który otrzymał 
brzmienie: „Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni po ogłoszeniu 
w Dzienniku Urzędowym Województwa Podkarpackiego.”, 

2. W uchwale Nr XIII/202/2007 Rady Miasta Rzeszowa z dnia 29 maja 2007 r., 
w sprawie uchwalenia zmiany Nr 143/14/2006, uchwalonego w części 
oznaczonej na rysunku planu konturem od 1 do 35 Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego nr 32/14/2000, w § 2 po dotychczasowej  
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treści uzupełnienia w nawiasie w brzmieniu: - „(oznaczony na rysunku MPZP Nr 
32/14/2000 symbolem – 6MW)”. 
 
Na XV sesji odbytej w dniu 26 czerwca 2007 r. Rada Miasta Rzeszowa podjęła 
następujące uchwały: 
1. Uchwała Nr XV/209/2007 - w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 

2007 r. 
2. Uchwała Nr XV/210/2007 - w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie 

weksla własnego „in blanco” z deklaracją wekslową oraz upoważnienia do 
złożenia oświadczenia o dobrowolnym poddaniu się egzekucji. 

3. Uchwała Nr XV/211/2007 - w sprawie zmian w planie finansowym Funduszu 
Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2007 rok. 

4. Uchwała Nr XV/212/2007 - w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie. 

5. Uchwała Nr XV/213/2007 - w sprawie utworzenia 3-letniego Liceum 
Ogólnokształcącego w Rzeszowie. 

6. Uchwała Nr XV/214/2007 - w sprawie utworzenia Przedszkola Publicznego 
Nr 21 w Rzeszowie. 

7. Uchwała Nr XV/215/2007 - w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie 
bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu wieczystego użytkowania nieruchomości. 

8. Uchwała Nr XV/216/2007 - w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie jako 
udziału niepieniężnego (aportu) prawa własności nieruchomości 
niezabudowanej, położonej na Osiedlu Krakowska Południe. 

9. Uchwała Nr XV/217/2007 - w sprawie rozszerzenia przedmiotu działalności 
Rzeszowskiej Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Rzeszowie. 

10. Uchwała Nr XV/218/2007 - w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie podziału 
Rzeszowskiej Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Rzeszowie przez 
przeniesienie części majątku na spółki nowo zawiązane. 

11. Uchwała Nr XV/219/2007 - w sprawie przystąpienia Gminy Miasta Rzeszów 
do wspólnej realizacji projektu pn. „Regionalne Centrum Transferu 
Nowoczesnych Technologii Wytwarzania”. 

12. Uchwała Nr XV/220/2007 - w sprawie powołania zespołu opiniującego 
kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego w Rzeszowie i do Sądu 
Rejonowego w Rzeszowie, wybieranych przez Radę Miasta Rzeszowa na 
kadencję lat 2008-2011. 

13. Uchwała Nr XV/221/2007 - w sprawie wyrażenia zgody na użycie herbu miasta 
Rzeszowa. 

14. Uchwała Nr XV/222/2007 - w sprawie ustanowienia nagród oraz ich wysokości 
w konkursach z zakresu promocji miasta. 
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15. Uchwała Nr XV/223/2007 - w sprawie nawiązania partnerskich stosunków     

między miastami Rzeszów /Polska/ i Satu Mare /Rumunia/. 
16. Uchwała Nr XV/224/2007 - zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa 

w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 
zatrudniania osób niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2007 rok. 

 
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – w związku 
z wyczerpaniem porządku obrad dokonał zamknięcia XV sesji Rady Miasta. 

 
Obrady trwały od godz. 8.30 do 11.15. 
 
Na tym protokół zakończono. 

 
 
Protokołowała                                                                   Przewodniczący 
                                                                                    Rady Miasta Rzeszowa 
Anita Topolska 
                                                                                           Konrad Fijołek 
 
Sprawdził: 
Dyrektor Biura Rady Miasta 
 
        Mirosław Kubiak 
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                                                                                            Rzeszów, 24 lipca 2007 r. 
BRM.I.0052/14/2007  
 
 
 
 
 
Szanowny Pan 
Tadeusz FERENC 
Prezydent  
Miasta Rzeszowa 
 
 
 
 
 W załączeniu przesyłam protokół nr XV/1/2007 z XV sesji Rady Miasta 
Rzeszowa odbytej 26 czerwca 2007 r. 
 
 
 
 
 
  
                                                                                    Przewodniczący 
                                                                              Rady Miasta Rzeszowa 
 
                                                                                     Konrad Fijołek 
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